
Protokół Nr 31/2021 
 

z posiedzenia Komisji Samorządowej  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 28 grudnia 2021 r. 
 

Zdalne obrady Komisji otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – 

Włodzimierz Sajda stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu 

do protokołu). 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.02. 
 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Samorządowej obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 
 

Ad. I./ Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 29 grudnia 2021 r., w sprawie: 

 

1) przyjęcia stanowiska dotyczącego poparcia dla polskich służb mundurowych 

strzegących granic Rzeczypospolitej Polskiej,  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

2)zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2022 r., 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

3) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na 2022-2027, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

4) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat,  

jak również trybu ich pobierania, 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

 

 



5) nadania nazwy drodze wewnętrznej (ul. Kameralna), 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

6) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2022 r. 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM stosunkiem głosów:  

4- za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 
 

7) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2022-2029. 

 

Radny A. Zawadzki zwrócił się z zapytaniem, do obecnego na posiedzeniu komisji 

Skarbnika Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego p. Sł. Kijaka, co się takiego zadziało, 

że drogi zaplanowane do realizacji w roku 2022 zostały zdjęte z planu i przesunięte 

na rok kolejny, czyli 2023 r. Skarbnik Gminy odpowiedział, że jedyną przyczyną 

takiego stanu rzeczy jest napięty budżet Gminy i ograniczone środki finansowe. 

Jeżeli tylko pojawią się dodatkowe fundusze, to na pewno realizacja tych dróg będzie 

przywrócona w najszybszym możliwym terminie.  

Radny Wł. Sajda zapytał, jak to jest możliwe, że Gmina Ostrowiec nie ma pieniędzy 

na swoje drogi, a dofinansowuje drogi powiatowe. Skąd to wynika? Wiceprezydent 

Miasta p. P. Dasios stwierdził, że na terenie miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

znajdują się drogi powiatowe o strategicznym znaczeniu dla miasta, i że  

w świadomości mieszkańca nie istnieje podział na drogi miasta czy powiatu, tylko 

liczą się dobrze zrobione ulice. Wiceprezydent powiedział również, że w rozmowach 

z mieszkańcami Ostrowca, spotyka się z dobrą oceną działań gminy w zakresie 

infrastruktury drogowej na terenie miasta. Gmina stara się wykonywać drogi  

z własnych środków, ale sięga również po środki zewnętrzne i różnego rodzaju 

dofinansowania, np. z Funduszu Dróg Samorządowych. Wiceprezydent P. Dasios 

poinformował na koniec, że w chwili obecnej realizowana jest ulica Akacjowa  

na terenie os. Gutwin, ze środków wygospodarowanych, własnych gminy. 

Radny Wł. Sajda zwrócił jeszcze uwagę na fakt, że obecnie reperacja ulic gminnych 

jest na niskim poziomie, z czego to wynika? I czy inne gminy wchodzące w skład 

Powiatu Ostrowieckiego też dofinansowują remonty ulic powiatowych na swoim 

terenie? Wiceprezydent Dasios odpowiedział, że obecnie zmieniła się firma 

wykonywująca naprawy nawierzchni ulic na terenie miasta i ma nadzieję, że jakość 

usług w tym zakresie znacznie się poprawi. Natomiast, co do drugiego pytania Pana 

Radnego, to tak - inne gminy również dokładają się do remontów dróg powiatowych 

na obszarze danej gminy. Zazwyczaj jest to podział 50% na 50%. Na zakończenie 

dyskusji Radny Wł. Sajda podziękował Panu Wiceprezydentowi za udzielenie 

odpowiedzi na zadane przez niego pytania.   

Na tym dyskusję zakończono.  
 



W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM stosunkiem głosów:  

4- za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu 

 

Ad. II./ Sprawy różne.  

 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych. 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 13.22. 

 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej RM: Włodzimierz Sajda 


